



🌿 Holistic Massage

A relaxing and personalized full body massage applied with soft to medium pressure, tailored to the Guest's preferences and conditions.

🌿 Aroma Massage

A holistic experience based on the application of carefully blended essential oils with lymphatic and pressure point relaxation techniques. This exceptional massage will help to maintain and promote physical, psychological, and spiritual well-being.

🌿 Deep Tissue

A massage designed to work the deeper muscles of the body using manual techniques as well as incorporating the use of massage tools and the silicone cups. Guest can choose to have either a generic full body massage or focus on key areas of concern.

🌿 Oriental Massage

A full body massage, combining western and eastern massage techniques including active/passive stretching and pressure point work to promote relaxation, stress relief and improve mobility.

🌿 Hot Stone Massage

The hot stone massage uses heated volcanic stones for a therapeutic effect. It can be a medium to deep massage and proves beneficial for aches, stress, and tension in the muscles.

🌿 Simaisma Fusion

This is a locally inspired treatment and fuses western and Asian techniques. It will be tailored to suit the guest's requirements and needs. This massage technique includes mixing Thai massage, deep tissue, Swedish, Ayurveda technique with hot poultices and hot stone as well, a unique fusion of techniques experienced only at "The Spa".



التدليك الشامل

تدليك مريح لكامل الجسم، خفيف إلى متوسط الضغط، مصمم خصيصا لتلبية رغبة كل ضيف.

التدليك الشرقي

تدليك لكامل الجسد يدمج تقنيات غربية وشرقية مميزة. يتخصص هذا المساج باستخدام حركات الشد القوية والناعمة وتقنية نقاط الضغط للعمل على إستعادة الجسد مرونته والتخلص من التشنجات والقلق النفسي.

تدليك أروما

تجربة كاملة تركز على استخدام مزيجاً من الزيوت الأساسية، تعمل على تقنية نقاط الضغط للاسترخاء وإعادة تنشيط الجهاز اللمفاوي. هذا التدليك سيساعد على تحقيق التوازن وإعادة تأهيل الطاقة البدنية، العقلية والروحية.

التدليك بالأحجار الساخنة

يستخدم تدليك الحجر الساخن الحجارة البركانية الساخنة للتأثير العلاجي، بإمكان التدليك أن يكون متوسط إلى عميق وهو مفيد للألم والضغط والتوتر على العضلات.

تدليك العضلات العميقة

هذا التدليك مصمم للعمل على العضلات والأنسجة العميقة. تُستخدم في هذا المساج التقنية اليدوية بالإضافة إلى استعمال أدوات المساج الخاصة وأكواب السيليكون. بإمكان الضيف اختيار التدليك لكامل الجسد أو العمل على نقاط مركزة.

تدليك سميسمة

هذا العلاج مستوحى محلياً، يتمتع بالدماج المعاملة الغربية والأسبوية، وهو تدليكاً فصيماً خصيصاً ليناسب متطلبات الضيوف واحتياجاتهم. هذه التقنية تجمع بين التدليك التايلاندي، الأنسجة العميقة، السويدية، تقنية الأيورفيدا مع الكمادات الساخنة والحجر الساخن، مزيج فريد من "دي سبا".





Head Massage

A soothing neck, shoulder and head massage designed to evoke deep relaxation, ease tension in the scalp and upper body and nourish the hair and scalp.

Leg Massage

A rebalancing foot and leg treatment starting with a foot cleanse/scrub. The treatment then continues with a relaxing leg and foot massage to relax the muscles and soles of the feet.

Relax Feet Massage

A rebalancing foot and leg treatment. The treatment then continues with a relaxing lower leg and foot massage to relax the muscles and soles of the feet.

Energizer Massage

An energizing massage designed for the upper body focusing on key areas to relieve tension and ease the muscles, release stress and improve circulation. This massage focuses on clearing energy lines in the back, neck and shoulders using classical massage techniques and acupressure.

Coconut Oil & Coffee Scrub

Designed to rid the skin and body of toxins. This body scrub uses coconut oil, ground Arabic coffee and brown sugar to exfoliate and re-energize.



تدليك الأقدام

علاج إعادة توازن القدم والساق. يتخلل العلاج تدليك أسفل الساقين والقدمين للاسترخاء في عضلات وباطن الرجلين.

التدليك المنشط

تدليك منشط للجسم العلوي. يركز على المجال الرئيسي لتخفيف التوتر وتشنج العضلات، وإطلاق الضغط وتحسين الدورة الدموية. يركز على تطهير خطوط الطاقة في الظهر والرقبة والكتفين باستخدام تقنيات التدليك الكلاسيكية والعلاج بالإبر.

تنظيف الجسم بزيت جوز الهند والقهوة العربية

مصمم لتخليص الجلد والجسم من السموم. يستخدم فرك الجسم من زيت جوز الهند، البن العربي المطحون والسكر البني لتقشير الجسم وإعادة تنشيطه.

تدليك الرأس

تدليك مهدئ للعنق والكتف والرأس مصمم لضمان الاسترخاء العميق وتخفيف التوتر في الرأس والجزء العلوي من الجسم وتغذية الشعر وفروة الرأس.

تدليك الأرجل

إعادة توازن الدورة الدموية في القدمين والساقين. بدءاً من التنظيف والتقشير، ثم يتم الانتقال إلى التدليك حتى استرخاء عضلات وباطن الرجلين.



Hydro Peeling

A skin renewal treatment that erases visible signs of aging, add radiance to the complexion, attenuates brown spots, and brightens the skin tone.

Eye Logic Treatment

The Eye Logic Treatment is a contouring treatment that targets the very delicate eye in just 40 minutes.

Age Summum

Wrinkles and fine lines, loss of radiance, loss of firmness. The Age Summum is an anti-aging treatment that will help regenerate, firm and even out the skin tone.

Rich Nourishing Facial

This facial nourishes even the most troubled dry skin.

Deep Cleansing Facial

Purifies and refines the pores, leaving the skin with a clear and healthy complexion.

Exfoliating Treatment

Refreshes and awakens the skin and body. Removes dead skin cells while introducing you to the effects of dead sea minerals.

Dead Sea Body Wrap

The treatment stimulates the blood and lymph flow, detoxifies and hydrates the skin and encourages the renewal of skin cells.



التقشير المرطب

يعمل علاج هيدرا بيلنغ لتجديد البشرة على مسح علامات الشيخوخة المرئية، ويضيف إشراقاً إلى البشرة ويخفف البقع البنية ويضيء لون البشرة.

علاج محيط العيون

علاج أي لوجيك هو علاج محدد يستهدف العين الحساسة جداً في ٤٠ دقيقة فقط.

علاج الوجه المنشط والمضاد للأكسدة

ينظف وينقي المسام ويترك البشرة واضحة وصحية.

ايح ساموم

للتجاعيد والخطوط الدقيقة، فقدان الإشعاع، فقدان الحزم، إن علاج ايح ساموم هو علاج مضاد للشيخوخة يساعد على تجديد لون البشرة.

تقشير الجسم

ينعش ويوقظ الجلد والجسم، يزيل خلايا الجلد الميتة بينما يقدم لك منافع معادن البحر الميت.

تنظيف البشرة

يغذي البشرة الجافة الأكثر اضطراباً.

قناع الطين للجسم

يحفز هذا العلاج تدفق الدم والليمفاوية، ويزيل السموم ويرطب الجلد ويعمل على تجديد خلايا الجلد.



Beauty QAR

Pedicure 50 mins.....	190
Manicure 50 mins.....	170
File & Polish 25 mins.....	100

Waxing

Full Body 120 mins.....	450
Arms 45 mins.....	150
Legs 60 mins.....	250
Back 45 mins.....	200
Chest 30 mins.....	175
Under Arm 15 mins.....	100
Bikini 15 mins.....	150

Special Packages

QAR

Earth Package (50 massages +Deep cleansing) 100 mins.....	700
Sea Package (Body mud wrap +Rich nourishing) 80 mins.....	750
The Spa luxury treatment (full body +face&head massage +Exfoliating treatment) 120 mins.....	850

Treatments

QAR

Holistic Massage 50/75 mins.....	480/680
Aroma Massage 50/75 mins.....	480/680
Deep Tissue 50/75 mins.....	480/680
Oriental Massage 75 mins.....	680
Hot stone Massage 75 mins.....	680
Simoisma Fusion 75 mins.....	730
Head Massage 25 mins.....	260
Leg Massage 45 mins.....	380
Relax Feet Massage 25 mins.....	260
Energizer Massage 25 mins.....	260
Cleansing Coconut Oil & Coffe Scrub 25 mins.....	260

Dead Sea Treatment

QAR

Deep Cleansing Facial 75 mins.....	400
Rich Nourishing Facial 60 mins.....	480
Exfoliating Treatment 45 mins.....	400
Dead Sea Body Wrap 60 mins.....	480
Guinot Facial	
Hydro Peeling 60 mins.....	650
Eye Logic Treatment 60 mins.....	550
Age Summum 60 mins.....	650





الجمال

رق.

١٩. العناية بأظافر القدمين | ٥٠ دقيقة.....
١٧. العناية بأظافر اليدين | ٥٠ دقيقة.....
١٠. تقليم وطلاء الأظافر | ٢٥ دقيقة.....

الشمع

٤٥. الجسم كامل | ١٢٠ دقيقة.....
١٥. الذراعين | ٤٥ دقيقة.....
٢٥. الأقدام | ٦٠ دقيقة.....
٣٠. الظهر | ٤٥ دقيقة.....
١٧٥. الصدر | ٣٠ دقيقة.....
١٠. تحت الذراعين | ١٥ دقيقة.....
١٥. بخيني | ١٥ دقيقة.....

الباقات الخاصة

رق.

٧٠. تدليك + علاج الوجه | ١٠٠ دقيقة.....
٧٥. فناع الجسم + علاج الوجه | ٦٠ دقيقة.....
٨٥. تدليك الجسم مع الرأس + التقشير | ١٢٠ دقيقة.....

العلاجات

رق.

- التدليك الشامل | ٧٥/٥٠ دقيقة..... ٦٨/٤٨٠
تدليك أروما | ٧٥/٥٠ دقيقة..... ٦٨/٤٨٠
تدليك العمالات العميقة | ٧٥/٥٠ دقيقة..... ٦٨/٤٨٠
التدليك الشرقي | ٧٥ دقيقة..... ٦٨
التدليك بالأحجار الساخنة | ٧٥ دقيقة..... ٦٨
تدليك سمبوسة | ٧٥ دقيقة..... ٧٣
تدليك الرأس | ٢٥ دقيقة..... ٢٦
تدليك الأرجل | ٤٥ دقيقة..... ٣٢
تدليك الأقدام | ٢٥ دقيقة..... ٢٦
تدليك معشش | ٢٥ دقيقة..... ٢٦
تنظيف الجسم بزلت جوز الهند والقهوة العربية | ٢٥ دقيقة..... ٢٦

علاج البحر الميت

رق.

- تنظيف البشرة | ٧٥ دقيقة..... ٤٠
علاج الوجه المنشط والمضاد للأكسدة | ٦٠ دقيقة..... ٤٨
تقشير الجسم | ٤٥ دقيقة..... ٤٨
فناع الطين للجسم | ٦٠ دقيقة..... ٤٨
علاج البشرة
التقشير المرطب | ٦٠ دقيقة..... ٦٥
علاج محيط العينين | ٦٠ دقيقة..... ٥٥
ابح ساموم | ٦٠ دقيقة..... ٥٥

